
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół Nr LIV/2023

LIV Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 marca 2023 roku w sali
konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Końskich.

Obrady rozpoczęto 30 marca 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył obrady LIV sesji Rady
Powiatu w Końskich. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym zawartym
w art.15 ust.1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym. Powitał

Radnych Rady Powiatu oraz wszystkich zaproszonych gości. Stwierdził, że sesja została

zwołana zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem
Powiatu.

Sprawdzono quorum.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku

obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu, Rada
może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego
składu Rady.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie

porządku obrad.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron , Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie uchwaliła

porządek obrad obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji osób bezrobotnych

w Powiecie Koneckim za 2022 rok.
5. Sprawozdanie roczne za 2022 L Z realizacji Programu promocji zatrudnienia oraz

aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie koneckim na lata 2022-2027.
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2022 rok.
7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2022 rok.
8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2023-2028,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L ,

c. określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok,

d. oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego

przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",
e. powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023-2027,
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f. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
koneckiego w 2023 roku,

g. rozpatrzenia petycji sołectwa Niebo,
h. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich,

i. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 października 2022 roku.
9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Konecki za rok
2022.

10. Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2022 roku.
11. Sprawozdania z prac Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2022 rok.
12. Sprawy różne.

13. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Powiatu w Końskich.

Ad.3.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami
przedstawił Starosta Grzegorz Piec.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie
Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji .

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych.

W dalszej dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem)
Radna Dorota Duda
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Kubka
Starosta Grzegorz Piec

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną

część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk udzielił głosu Pani Agacie
Binkowskiej - Radnej Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.

AdA.
Informację o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji osób bezrobotnych
w Powiecie Koneckim za 2022 rok przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
w Końskich Jacek Werens.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wojciech Owczarek
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Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek Werens
Radna Beata Zbróg
Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Radny Bogdan Soboń

Radny Wojciech Owczarek (Ad Vocem)
PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Radna Dorota Duda

Wobec braku innych zapytań Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu
przyjęła do wiadomości przedmiotową informację.

Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji osób bezrobotnych
w Powiecie Koneckim za 2022 rok stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Sprawozdanie roczne za 2022 r. z realizacji Programu promocji zatrudnienia oraz
aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie koneckim na lata 2022-2027.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było na posiedzeniu Komisji
Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek We rens zaprosił wszystkich
obecnych na Powiatowe Targi Pracy i Umiejętności, które odbędą się w dniu 14 kwietnia
bieżącego roku w godzinach od 1000 do 1200 w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr 1
w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości sprawozdanie roczne za 2022 r. z realizacji Programu promocji zatrudnienia
oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie koneckim na lata 2022-2027.

Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.6.
Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2022 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że informacje radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Ponadto materiały omawiane były na posiedzeniu Komisji
Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty przez Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno 
Epidemiologicznej w Końskich Annę Wojtasińską oraz Powiatowego Lekarza
Weterynarii w Końskich Agatę Hucal.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2022
rok.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.7.
Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2022 rok.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że materiały radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o Sesji.

Informacje dotyczące stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2022 rok
omówili: Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Końskich Ryszard
Stańczak oraz Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Końskich Paweł Stępiński.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda
ZastępcaKomendanta Powiatowego Policji w Końskich Pawel Stępiński
Radny Michał Cichocki
Radna Beata Zbróg
CzłonekZarządu Powiatu Jarosław Staciwa

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że ocena stanu bezpieczeństwa publicznego
Powiatu Koneckiego za 2022 rok została przyjęta.

Ocena stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 - minutową przerwę.

O godzinie 12:47 wznowiono obrady sesji.

Ad.S.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwałw sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L ,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekty uchwał były przedmiotem obrad
na posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskały pozytywną opinię .

Projekty uchwał przedstawiła Edyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

Sprawdzono quorum.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Radny Marian Król

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023
2028.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028.
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Wyniki glosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwalę Nr LIV/11/2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.

Wyniki glosowania
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwalę Nr LIV/12/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok.

Głosowano w sprawie:
określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław
Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr LIV /13/2023 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Głosowano w sprawie:
oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
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Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwalę Nr LIVIl4/2023 w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka".

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) powierzenia i przej ęcia niektórych zadań z zakresu administracj i rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023-2027,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

radni otrzymali. Ponadto był przedmiotem obrad na posiedzeniach Komisji stałych Rady
Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023-2027.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Paco cha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław

Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr LIVIlS/2023 w sprawie powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji
rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023-2027.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.
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f) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2023 roku ,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisji Rewizyjnej ; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
koneckiego w 2023 roku. \

Głosowano w sprawie:
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2023 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław
Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr LIV/1612023 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych

na terenie powiatu koneckiego w 2023 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) rozpatrzenia petycji sołectwa Niebo ,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały
radni otrzymali. Ponadto był omawiany na posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu .
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Starosta Grzegorz Piec
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa (Ad Vocem)
Wicestarosta Wiesław Skowron
Radna Beata Zbróg (Ad Vocem)

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji sołectwaNiebo.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław

Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr LIV/17/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji sołectwa Niebo.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

h) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Wobec braku uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr LIV/1812023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.
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i) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 października 2022 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 października 2022 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Król , Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr LIV/19/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia
24 października 2022 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.9 .
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Konecki za rok
2022.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto było omawiane na posiedzeniu Komisji
Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty .

W dyskusji wzięła udział:

Radna Beata Zbróg

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie
zostało przyj ęte.
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Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Konecki za rok 2022 stanowi
integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 10.
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2022 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie Państwo Radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji . Ponadto omawiane było na posiedzeniu Komisji
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego.

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2022 roku stanowi integralną

część niniejszego protokolu.

Ad. Ił.

Sprawozdania z prac Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2022 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że zgodnie z § 36 ust.
3 Statutu Powiatu Koneckiego Komisj a jest obowiązana przedstawić Radzie sprawozdanie
ze swojej działalności co najmniej raz w roku oraz w każdym czasie na żądanie Rady.
Sprawozdania z prac Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2022 rok przedłożone zostały

wraz z zawiadomieniem o sesji.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada przyjęła

do wiadomości przedmiotowe sprawozdania.

Sprawozdania z prac Komisji Rady Powiatu 'w Końskich za 2022 rok stanowią integralną

część niniejszego protokołu.

Ad.l2.
Sprawy różne.

W sprawach różnych głos zabierali:
Radny Michał Cichocki
Radny Marian Król
Starosta Grzegorz Picc
Radny Marian Król (Ad Vocem)
Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Radny Michał Cichocki (Ad Vocem)
Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa (Ad Vocem)
Radny Marian Król
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że do Rady Powiatu
wpłynęła korespondencja:
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• pismo od Pani Elżbiety Piotrowskiej z prośbą o remont ulicy Głównej i chodników
w miejscowości Komica,

• pismo Burmistrza Stąporkowa w sprawie niezwłocznego naprawienia chodnika i drogi
powiatowej Nr 1442T wStąporkowie,

• uchwała II Składu Orzekającego Nr 23/2023 Regionalna Izba Obrachunkowa
w Kielcach w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego
w uchwale budżetowej Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich dotyczące analizy oświadczenia

majątkowego.

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował o zbliżającym się

terminie składania oświadczeń majątkowych. Przypomniał, że stosownie do artykułu 25c
ust. 3, punkt 1 ustawy o samorządzie Powiatowym Radni, Przewodniczącemu Rady Powiatu
składają oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania z wysokości osiągniętego

dochodu w roku podatkowym za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach.

Ad. 13.
Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Powiatu w Końskich.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady LIV sesji Rady Powiatu w kadencji 2018- 2023.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych jest udostępnione

na stronie samorządu powiatowego pod linkiem: https://samorza.d.go..v.pl/web/powiat
konecki/uchwaly-wykazy-glosowan-protokoly-z-sesji-rady-powiatu2
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